
Vragen van de raad  
Gesteld op 2 november 2023 

Beantwoord op  

Partij GroenLinks 

Onderwerp Schriftelijke vragen GroenLinks, over verleende vergunning kap en 

herinrichting Het Zeek, Hellouw. 

 

Op 11 oktober jl. stond in de oordeelsvormende vergadering het onderwerp verleende 

vergunning kap en herinrichting Het Zeek, Hellouw op de agenda.  

Doordat we maar een half uur hadden voor het debat over deze kwestie, en dit niet voldoende 

bleek, is afgesproken dat de portefeuillehouder schriftelijk op onze -en vragen van andere 

partijen- zou terugkomen. Wij hebben tot op heden nog niets ontvangen. Daarom sturen wij 

deze schriftelijke vragen ter herinnering. Ook hebben wij nog een aantal aanvullende vragen 

naar aanleiding van de bijeenkomst die we hier ook aan toevoegen 

Gestelde vragen aan de portefeuillehouder tijdens de bijeenkomst 11 oktober eerste termijn, 

waar wij graag nog antwoord op willen krijgen 

Vraag 1 

Kunt u uitleggen waarom deze vergunning is verleend terwijl aan een aantal belangrijke 

voorwaarden niet, of niet volledig is voldaan? Te weten; het ontbreken van de toets Gelders 

natuurnetwerk, toets Unesco Werelderfgoed, uitgangspunten van ons bestemmingsplan, ons 

LOP, en op basis van onvolledig ecologisch rapport. 

Vraag 2 

Kunt u laten zien waar het ‘nee tenzij’ principe in het kader van het Gelders NatuurNetwerk is 

toegepast?  Zoals benoemd in ons betoog is dit als voorwaarde gesteld in het ecologisch 

rapport. Om vergunning voor herinrichting van een natuurperceel aan te vragen moet er een 

dringende reden zijn in de zin van een groot openbaar belang, waarvoor geen alternatieven 

voorhanden zijn. 

Vraag 3 

Kunt u uitleggen hoe kappen, rooien en vervangen van bestaande natuur en 

landschapselementen door wilgen, picknicktafel en bloementuin een vergroting van de 

biodiversiteit kan worden genoemd?  

Zoals gesteld in beantwoording vraag 7 Dorpsvereniging Hellouw dd. 20 juli, bijlage 1 van de 

vergaderstukken 11-10. 

Vraag 4 

Waar en hoe gaat de aanvrager voldoen aan de herplantingsplicht? Het planten van wilgen 

zoals aangegeven wordt in de beantwoording van eerdere vragen is daartoe namelijk niet 

voldoende. Die plicht houdt in dat weggehaalde vegetatie vervangen moet worden door 

gelijkwaardige soorten. Binnen drie jaar. Zoals gesteld in antwoord op vraag 5 aan 

Dorpsbelangen Hellouw. 
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Daarnaast hebben we een aantal aanvullende vragen naar aanleiding van de 

oordeelsvormende vergadering van 11-10-23: 

Vraag 5 

In aanvulling op vraag 4: Kunt u uitleggen waarom u de opzet en exploitatie van een uniforme 

wilgentenen cultuur als nieuwe natuur beschouwt? Hoe bent u tot deze afweging gekomen? 

Vraag 6 

Is bekend bij de portefeuillehouder wie op dit moment het stuk grond in gebruik heeft? 

Vraag 7 

In uw beantwoording gaf u aan dat een eenmaal gegeven vergunning onherroepelijk is. Kunt 

u bevestigen of dit klopt? 

Wij gaven direct aan dat daar uitzonderingen op zijn, te weten: op het moment dat een 

omgevingsvergunning op basis van onjuiste of onvolledige opgave van gegevens is verleend, 

of niet volgens de verleende vergunning wordt gehandeld kan de gemeente de vergunning 

intrekken.  

Om inzicht te krijgen hoe deze aanvraag is afgehandeld willen wij graag van de wethouder 

een feitenrelaas ontvangen, waarbij stap voor stap wordt aangegeven hoe het proces van 

deze vergunningsaanvraag is verlopen. Waar en door wie is deze aanvraag beoordeeld en 

hoe is geadviseerd voordat het college hierover een besluit heeft genomen. Graag ontvangen 

wij daarbij de bijbehorende documentatie. 

 

Tot slot hebben wij tijdens de raadsvergadering van 24 oktober gevraagd of 

portefeuillehouder ons als raad op de hoogte wil brengen van de beantwoording van de 

volgende brieven over deze kwestie: 

Vraag 8 

Op 14 september jl. heeft Vereniging Behoud Lingelandschap een reactie gegeven en vragen 

gesteld, zie lijst ingekomen stukken Raadsvergadering 24-10-23, stuk D17. 

 

Vraag 9 

Op 28 augustus jl. heeft de Vereniging Dorpsbelangen Hellouw een brief aan het college 

geschreven met reactie op eerdere brief en aanvullende vragen, zie lijst ingekomen stukken 

Raadsvergadering 24-10-23, stuk D18. 

Dit is toegezegd in deze vergadering en wij horen graag van de wethouder op welke termijn 

zij dit verwacht te kunnen doen. 
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